
Respostes a la ciutadania del PDECAT al Ple de 15-02-2017 

La senyora Ibáñez: 

“Aquesta ja és una pregunta per a tots els grups. A mi m’agradaria saber quines 
aportacions ha fet la ciutadania d’Esplugues al tema dels refugiats, com està aquest 
tema, i què es pot fer des del carrer per avançar-lo, si és que es pot fer alguna cosa.” 

El senyor Comellas: 

“Bona nit, Lídia. En aquest sentit, nosaltres, una persona de la nostra llista electoral 
va participar de la comissió que es va crear en aquest sentit per establir què es 
podia fer. A partir d’aquí, fins que el tema es desbloquegi, poc podem fer. Com s’ha 
explicat, les fronteres estan tancades, l’Estat espanyol ha adoptat la postura que ha 
adoptat, i per això hem fet, s’ha fet aquesta declaració. Nosaltres vam participar a 
través d’una persona independent a la llista.” 

 


